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1 FEEDBACK TASKFORCE IVM DOSSIER TOPSPORTSCHOOL 

 
De Taskforce gaat mee in het verhaal. 
Cruciaal in de beslissing is de timing van het veranderingsproces. Vanuit de Taskforce kwam de 
vraag waarom dit zo laat na de aanbeveling komt. 
 
De feedback van de Taskforce:  
- Het uitdoofscenario moet volgens hen starten binnen 1 jaar (waar wij 2 jaar voorstelden). 

Indien dit zo zou zijn is dit wel heel krap. De omzetting van het oude model naar het nieuwe 
moet dan wel heel snel gebeuren. 
 

- Volgens de Taskforce zouden de subsidies van de TSS verdwijnen als we met dit scenario 
verder gaan. Nochtans hebben we de garantie gekregen dat voor de volgende 4 jaar het 
bedrag in de ontwikkelingsprogramma’s in grote lijnen dezelfde blijft. 

 
Wat zijn de volgende stappen: 
- Bilateraal overleg over de financiering (op zeer korte termijn) 
- Plan van aanpak (financieel) uitwerken 
- … 

 
Zonder subsidies voor het nieuwe model kan dit niet doorgaan, we moeten dan ook een 
engagement krijgen van Sport.Vlaanderen vooraleer we echt van start kunnen gaan. Het is niet 
de bedoeling om een besparingsoperatie te worden. 

 
Na het bilateraal overleg zal er teruggekoppeld worden naar de raad van bestuur om te beslissen 
wat de volgende te nemen stappen zijn. 
 
 

2 STATUUT VAN DE TRAINER 

 
Het statuut van de trainer wordt in vraag gesteld. In eerste instantie moet het HR opgekuist 
worden, omdat er zaken instaan die niet meer van toepassing zijn of inconsistent zijn. Daarnaast 
moeten we als federatie nog een stapje verder gaan om een duidelijk kader te creëren over de 
hoedanigheid van de trainer.  
 
Er zijn op dit moment trainers die niet aangesloten bij een club, maar deze zijn wel verzekerd. 
Dit is soms een bewuste keuze van trainers die niet gebonden zijn aan een club om hun 
onafhankelijkheid te bewaren en/of om atleten van verschillende clubs te trainen  
 
Rond het begrip ‘trainer’ moet dan ook iets uitgewerkt worden. Of er dan nog een stap verder 
gegaan wordt en een licentiesysteem voor trainers wordt opgezet, moet daarbij ook bekeken 
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worden. Vraag is wat de meerwaarde is van zo’n systeem en wat de consequentie is voor trainers 
die geen licentie hebben. Dit kan verder uitgewerkt worden door de VAT-commissie. 
 

3 BIJKOMENDE MAATREGELEN GRENSOVERSCHRIJDEND GEDRAG  

 
Paula maakte een document op met betrekking tot preventieve en curatieve maatregelen tegen 
seksueel grensoverschrijdend gedrag in de clubs. Dit wordt overlopen en aangepast. 
Er wordt een werking opgezet hieromtrent naar de clubs toe rond de functie van 
vertrouwenspersoon. 

 

4 VARIA 

 
- Er zijn klachten over een trainer A die lactaattesten afneemt bij pupillen en miniemen. De 

betrokkene moet hierover aangesproken worden. 
- Als er een vraag komt van iemand van de raad van bestuur moet er door het personeel binnen 

de week geantwoord worden (anders heeft het verdwijnen van varia weinig zin).  
- Er werd nog maar eens gemeld dat L.S. training gaf tijdens de uren van de club. Er zou een 

register bestaan waarin elke trainer moet inschrijven wanneer hij of zij training geeft. 
Ludwig vraagt een kopie van dit register bij stad Antwerpen. 
 


